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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného v sobášnej 

sieni Obecného úradu v Slovenskom Grobe 

dňa 11.12.2023 o 17:00 hod. 
 

 

Zasadnutie OZ viedol starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič, prítomní boli hlavná 

kontrolórka obce Ing. Jana Pešková, prednostka OÚ Mgr. Viera Žilková, poslanci Ing. Rudolf 

Čech, Ján Franta, Ing. Štefan Gašparovič, , Mgr. Katarína Janošťáková, Mgr. Tomáš 

Lukačovský prišiel počas hlasovania č.1, PhDr. Jana Matulová , Mgr. Barbora Pachnerová, 

Ing. Juraj Slováček a Ing. Viktor Veselovský. Ospravedlnení boli Ing. Robert Hámor , Ingrid 

Noskovičová. Bol prítomný 1 občan obce. 

 

1. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 

 

2. Určenie zapisovateľa, navrhovateľa a  overovateľov zápisnice 

 

Navrhol starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič 

- za zapisovateľa zápisnice zamestnanec OÚ Slovenský Grob Bc. Martinu Jajcayovú, 

- za navrhovateľov poslancov   Ing. Veselovský, Ing. Slováček 

- za overovateľov zápisnice: Ing. Čech, Ing. Gašparovič 

 

Schválené a vzaté na vedomie hlasovaním č.1 

 
Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Matulová, 

Pachnerová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

3. Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič navrhol schváliť program zasadnutia 

v predloženom znení. 

Schválenie programu OZ : 

 

1.    Privítanie, otvorenie 

2.    Určenie zapisovateľa, voľba navrhovateľa a overovateľov zápisnice 

3.    Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4.    Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2022-2027 

5.    Návrh VZN o starostlivosti o verejnú zeleň a ochrane drevín, ktoré sú súčasťou  

   verejnej zelene 

6.    Návrh VZN, ktorým sa ustanovujú podmienky umiestňovania volebných plagátov na  

   verejných priestranstvách v obci Slovenský Grob počas volebnej kampane 

7.    Návrh VZN o podmienkach vykonávania sobáša mimo určenej sobášnej miestnosti,  

   sobášne dni, sobášne hodiny a určenie výšky nákladov na zabezpečenie sobášnych  

   obradov 

8.    Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.6/2020 o poskytovaní sociálnych   

   služieb, o spôsobe výške úhrady za sociálne služby 

9.    Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

10.    Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady  

   a drobné stavebné odpady 
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11.  Návrh VZN o zrušení VZN č.4/2016 o financovaní základných umeleckých škôl,  

 materských škôl a školských zariadení v znení VZN 1/2018, 2/2018, 3/2019, 3/2020  

 a 1/2021 

12.  Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Slovenský Grob k návrhu rozpočtu obce  

 Slovenský Grob na rok 2024 a obdobie 2025-2026 

13.  Návrh rozpočtu obce na rok 2024-2026 

14.  Audítorská správa z overenia účtovnej závierky a výročnej správy 

15.  Konsolidovaná výročná správa Obce Slovenský Grob za rok 2022 

16.  Rozpočtové opatrenie starostu Obce Slovenský Grob č. 6/2023 

17.  Rozpočtové opatrenie Obce Slovenský Grob č. 6/2023 

18.  Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie I. polrok 2024 

19.  Správa o výsledku vykonanej kontroly prípravy a realizácie investičnej akcie 

,,Pumptracková dráha" uskutočnenej v roku 2022 

20.  Správa o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia a použitia finančných prostriedkov  

 v zmysle VZN 4/2016 v znení zmien pre Súkromnú základnú umeleckú školu,   

 Školská 11, Slovenský Grob za rok 2022 

21.  Rôzne   

22.  Záver 

 

Schválené hlasovaním č.2 

 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

4. Plán hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2022-2027 

 

Ing. Veselovský informoval o zákonných podmienkach potreby existencie Plánu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja (ďalej len PHSR). Potreba tvorby Programu 

hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja (PHSR) obce vyplýva zo Zákona 539/2008 o 

podpore regionálneho rozvoja v znení neskorších predpisov, ktorý ukladá obciam 

povinnosť vypracovávať a aktualizovať PHSR obce podľa potreby. PHSR predstavuje 

strednodobý programový dokument, ktorý vychádza z podrobnej socio-ekonomickej 

analýzy a stanovuje smer ďalšieho rozvoja obce, ciele a prvoradé potreby a úlohy v 

zabezpečení všestranného rozvoja. Výsledkom je stratégia rozvoja obce a akčný plán, 

ktorý transformuje definované strategické ciele do konkrétnych realizačných krokov. 

Vypracovanie tohto programového dokumentu je takisto podmienkou pre využitie 

finančných zdrojov EÚ. Stratégia rozvoja vyjadruje predstavu obce o svojom budúcom 

rozvoji, ktorý sa bude snažiť dosahovať. Definovanie takejto stratégie, teda stanovenie 

„kam sa chce obec dostať v období nasledujúcich 7 rokov“, 

PHSR obce má 3 časti: analytická časť, rozvojová stratégia  a implementačný plán. 

Jednotlivé časti PHSR v stručnosti opísal vrátane vyplývajúcich projektových zámerov. 

PHSR určuje priority a špecifické ciele pri rozvoji obce. Dňa 29.11.2023 sa konalo 

verejné prerokovanie PHSR, na ktorom sme prijali záver, že by bolo dobré výhľadovo ho 

schváliť do roku 2030, aby bol aj súlad s PHSR Bratislavského samosprávneho kraja. 
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Odporučil v polovici platnosti dokumentu vyhodnotiť dosiahnutie cieľov PHSR, prípadne 

doplniť niektoré požiadavky.  

Mgr. Lukačovský – spýtal sa, či sa bude meniť celý dokument, Ing. Veselovský 

odpovedal, že bude len  doplnenie textovej časti, že PHSR je s výhľadom do roku 2030 

rovnako ako PHSR BSK. Ďalej sa pýtal na súvisiacu prílohu č.3, akčný plán. Ing. 

Veselovský otvoril tabuľku a prezentoval ju rovno na obrazovke počítača, bude 

poslancom zaslaná, je tam časový horizont jednotlivých aktivít, ktorý je informatívny. 

PHSR je otvorený dokument, po čiastkovom vyhodnotení môže byť doplnený. Všetko 

záleží od možností financovania z externých a vlastných zdrojov. Ďalšia otázka bola na 

pána starostu, či plánujeme sformovať akčné skupiny, ako je to aj v dokumente, , starosta 

obce odpovedal, že plánujeme osloviť občanov k spolupráci.  

Mgr. Pachnerovej chýba participácia obyvateľstva na plánovaní a rozvoji obce, je to aj vo 

výsledkoch dotazníkového prieskumu, starosta jej odpovedal obdobne ako na 

predchádzajúcu otázku 

Poslanec Ing. Čech si myslí, že kto má nápady a príde s návrhom na obecný úrad, za 

starostom alebo niektorým z poslancov, ak nám to situácia dovoľuje, tak nápady 

zrealizujeme. 

 

Schválené  uznesením č.1 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 

 

Zdržal sa :0 

 

 

 

5. Návrh VZN o starostlivosti o verejnú zeleň a ochrane drevín, ktoré sú súčasťou  

verejnej zelene 

 

Mgr. Žilková objasnila dôvody predloženia tohto všeobecne záväzného nariadenia 

(ďalej len VZN). Vypracovala ho kolegyňa, ktorá bola pred rokom na túto 

problematiku prijatá do zamestnania na obecný úrad. 

Ide o všeobecne záväzné nariadenie, ktorým obec Slovenský Grob ustanovuje zásady 

ochrany verejnej zelene, pravidlá pri tvorbe, údržbe a ochrane verejnej zelene  

s určením povinností, práv a kompetencií pri starostlivosti o zeleň v obci. VZN 

zastrešuje údržbu a ochranu verejnej zelene a ochranu drevín na území obce Slovenský 

Grob vychádza zo súčasnej platnej legislatívy, nových štandardov, ale taktiež nových 

pohľadov a potrieb spoločnosti, stanovuje aj zásady pre zakladanie a údržbu 

súkromnej zelene, nakoľko neudržiavané dreviny v súkromnom vlastníctve môžu 

prenosom chorôb a škodcov ohroziť aj dreviny vo verejnej zeleni vo vlastníctve obce. 

 

Schválené hlasovaním č.3 

 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 
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Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

 

6. Návrh VZN, ktorým sa ustanovujú podmienky umiestňovania volebných plagátov na 

verejných priestranstvách v obci Slovenský Grob počas volebnej kampane 

 

Mgr. Žilková uviedla, že tak ako sa píše v dôvodovej správe k tomuto VZN, obec 

všeobecne záväzným nariadením vyhradí miesta a ustanoví podmienky na 

umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej 

kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, voľby do Európskeho 

parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej republiky, voľby do orgánov samosprávnych 

krajov a voľby do orgánov samosprávy obcí. Vyhradená plocha musí zodpovedať 

zásadám rovnosti kandidujúcich subjektov, rozdelí sa pomerne podľa počtu strán 

a kandidátov. 

 

 

Schválené hlasovaním č.4 

 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

7. Návrh VZN o podmienkach vykonávania sobáša mimo určenej sobášnej miestnosti, 

sobášne dni, sobášne hodiny a určenie výšky nákladov na zabezpečenie sobášnych 

obradov 

 

Mgr. Žilková zhrnula dôvody úpravy tohto VZN, posledná úprava tohto VZN je 

z roku 2009. Obec pristupuje k stanoveniu sobášnych dní a hodín ako aj k zvyšovaniu 

poplatkov za sobáš, nakoľko v obci je viac prevádzok, reštauračných zariadení, ktoré 

usporadúvajú svadby, v poslednom období evidujeme nárast počtu sobášov. 

Evidujeme nárast sobášov občanov, ktorý nemajú trvalý pobyt v našom matričnom 

obvode. Týmto vzniká väčšia záťaž pre matričný úrad. 

 

 

Schválené hlasovaním č.5 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 
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8. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.6/2020 o poskytovaní sociálnych   

služieb, o spôsobe výške úhrady za sociálne služby 

 

Mgr. Žilková objasnila potrebu úpravy VZN na základe Správy č.13 o výsledku 

kontroly účelnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri vynakladaní rozpočtových 

prostriedkov v programe 9.1. Opatrovateľská služba a rozvoz obedov za rok 2022. 

V čl. 6 bolo potrebné doplniť okruh, ktorým fyzickým osobám sa donáška a rozvoz 

stravy poskytuje a za akých podmienok. 

 

 

          Schválené hlasovaním č.6 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

9. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

 

Mgr. Žilková, prednostka obecného úradu, objasnila úpravu VZN. Návrh nového 

všeobecne záväzného nariadenia obce Slovenský Grob o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi reflektuje na legislatívne zmeny v rámci 

odpadového hospodárstva Slovenskej republiky. V predkladanom návrhu VZN boli 

zohľadnené všetky požiadavky zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov a prispôsobené požiadavkám obce Slovenský Grob. V 

jednotlivých ustanoveniach VZN sú uvedené podrobnosti o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a ich triedenými zložkami, presná špecifikácia odpadu a systém jeho zberu. 

Oproti doteraz platnému všeobecne záväznému nariadeniu obce Slovenský Grob 

2/2016 je tento návrh VZN stručnejší, vypustili sa citácie zákona o odpadoch. 

Mgr. Pachnerová sa pýtala na vytvorenie zberného dvora, kedy asi plánujeme tento    

zberný dvor zriadiť, tak ako sa pýtala aj na predchádzajúcej pracovnej porade. Aj v 

PHSR, ktorý sme pred chvíľou schvaľovali, je zberný dvor ako jeden z projektov. 

Mgr. Žilková odpovedala, že v prvom rade potrebujeme vhodný pozemok, ktorým 

momentálne nedisponujeme. 

Ing. Veselovský skonštatoval, že v PHSR to máme, ale k tomu  aby sme sa vedeli do 

vhodnej výzvy zapojiť, z ktorej by sme vedeli takýto obsiahly projekt financovať, 

musíme mať vhodné miesto, ktoré by bolo v súlade aj s podmienkami vplyvov na 

okolité životné prostredie a zastavanosť a taktiež všetky povoľovacie procesy. O 

vhodnom umiestnení aktuálne prebiehajú rokovania. 

 

         Schválené hlasovaním č.7 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 
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Slováček, Veselovský 

 

10. Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady  

a drobné stavebné odpady 

 

Mgr. Žilková objasnila existujúcu situáciu, v minulosti boli dane a poplatky riešené 

v dvoch rozdielnych VZN. Z dôvodu lepšej orientácie pre občanov sme sa rozhodli, 

tak ako väčšina samospráv zjednotiť všetko do jedného VZN. Aj v budúcnosti budeme 

pri zmene pristupovať k úprave celého VZN.  

Čo sa týka dane z nehnuteľností, pri týchto neprišlo k žiadnej zmene, tieto dane boli 

upravované v minulom roku. 

K zmene prišlo pri stanovení sadzby dane za psa, kde bola ustanovená v súlade so 

zákonom jedna sadzba s rozdielnym znížením podľa miesta, kde je pes chovaný, 

v rodinných domoch sadzba zostáva 10,- Eur a v bytových domoch po zľave sa 

zvyšuje na 20,- Eur. 

Pri dani za užívanie verejného priestranstva došlo len k zmene v čl. 10 ods. 2 písm. c), 

kde bola stanovená nová sadzba dane za m2 a deň, oproti pôvodnej za m2 a rok. Ďalej 

bola upravená sadzba dane v čl. 10 ods. 2 písm. d) za zabratie verejného priestranstva 

zo strany reštauračných a pohostinských zariadení, ktorá bola zvýšená.  

Výška dane za ubytovanie nebola upravovaná, došlo len k úprave textu pri ohlasovacej 

povinnosti a splatnosti dane. 

Čo sa týka dane za predajné automaty, táto taktiež nebola menená, bol upravený text 

pri vedení evidencie a bolo doplnené oslobodenie od dane za predajné automaty na 

predaj mlieka.  

Tak tiež pri dani za nevýherné hracie automaty nebola menená výška dane, bol 

upravený text pri vedení evidencie. 

V prípade poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady, najmä sadzieb, 

tieto boli stanovené na základe predpokladaných priemerných nákladov na 

zabezpečenie činností nakladanie s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi vrátane nákladov na zber a uloženie na skládku. Nakoľko zmluvu so 

spoločnosťou, ktorá zabezpečuje skládku KO je len do polovice roka 2024 a avizovaná 

inflácia je cca. 11%, pristúpili sme k zvýšeniu poplatku z 39 na 40,- € na osobu. Tak 

tiež došlo k úprave sadzby pri 1 100l kontajneroch a pri vývoze 52 x ročne. Ďalej bol 

upravený text ostatných povinností vzťahujúcich sa k poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady. 

V deviatej časti navrhovaného VZN je uvedené, že Obec Slovenský Grob určuje, že 

nebude poskytovať elektronické služby podľa §  podľa § 98b zákona. A to z dôvodu, 

že obec nedisponuje súhlasmi od obyvateľov na takúto komunikáciu. Obec si 

v priebehu roku 2024 bude priebežne takého súhlasí zabezpečovať a následne príde 

k úprave tohto ustanovenia. 

Ing. Veselovský víta toto upravené a komplexné VZN, poďakoval zamestnancom obce 

za jeho vytvorenie rovnako, ako za všetky predkladané VZN, ide o proklientské 

správanie sa k občanom, všetky informácie k daniam sa dajú nájsť na jednom mieste. 

Mgr. Pachnerová pripomienkovala výšku dane za psa, zdá sa jej pre majiteľov psov 

v bytovkách diskriminačná, náklady napríklad na odstraňovanie exkrementov majú 

všetci, nemotivujeme občanov k separovaniu, neumožňujeme im zmenu nádoby na 

odpad na menšiu, keď lepšie separujú.. 

Poslanec Franta sa pani Pachnerovej spýtal, či si všíma aj poplatky za odvoz odpadu 

v iných, napríklad okolitých obciach. 

Mgr. Žilková uviedla, že býva v inom meste v bytovom dome, od nového roku bude 

platiť daň za psa 40,- Eur, lebo s ním chodí len von a používa odpadkové koše, ktoré 
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spravuje mesto. Všetky obce a mestá sú nútené zvyšovať poplatky za odvoz odpadu. 

Budúci rok budeme súťažiť novú skládku odpadu, v priebehu roka VZN meniť 

nemôžeme, prípadné vyššie náklady budeme musieť znášať z nášho rozpočtu. 

Pani Pachnerová si myslí, že obyvateľov nijakým spôsobom nemotivujeme, aby 

separovali odpad. 

Hlavná kontrolórka Ing. Pešková jej vysvetlila, že na základe percenta vytriedenosti za 

rok sa určuje koeficient, podľa ktorého dostáva obec dotáciu z recyklačného fondu. 

Preto sme nemuseli v predchádzajúcom období rapídne zvyšovať poplatok za odvoz 

a likvidáciu odpadu.  

 

    Schválené hlasovaním č.8 

Za: 8 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Slováček, 

Veselovský 

Proti : 1 

Pachnerová 

Zdržal sa : 0 

 

11. Návrh VZN o zrušení VZN č.4/2016 o financovaní základných umeleckých škôl,  

materských škôl a školských zariadení v znení VZN 1/2018, 2/2018, 3/2019, 3/2020  

a 1/2021 

 

Zrušenie VZN vyplynulo zo zákonnej úpravy, financovanie školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce je potrebné realizovať podľa požiadaviek a v súlade 

s platnými právnymi predpismi. Financovanie súkromných školských zariadení sa rieši 

samostatne formou zmluvy.  Uvedené je v súlade s ustanovením zákona č. 596/2003 

Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 

predpisov v znení neskorších predpisov. 

 

     

    Schválené hlasovaním č.9 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

12. Stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Slovenský Grob k návrhu rozpočtu obce  

Slovenský Grob na rok 2024 a obdobie 2025-2026 

 

Ing. Pešková predkladá svoje stanovisko k návrhu rozpočtu, skúma v ňom  

 

zákonnosť a metodickú správnosť predloženého návrhu rozpočtu, nie jeho obsah. V 

návrhu rozpočtu sú zohľadnené už aj pred chvíľou schválené návrhy VZN, bola 

dodržaná informačná povinnosť zverejnením rozpočtu stanoveným spôsobom 

a v stanovených termínoch. Príjmy, výdavky sú v súlade, odporúča obecnému 

zastupiteľstvu návrh rozpočtu schváliť v predloženej forme. 

  

    Vzaté na vedomie uznesením č.2 
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Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

13. Návrh rozpočtu obce na rok 2024-2026 

 

Ing. Veselovský objasnil položky rozpočtu, predniesol aj stanovisko komisie 

financovania a miestneho rozvoja, komisia tiež odporúča návrh rozpočtu na ďalšie 

obdobie schváliť. Vo výdavkoch sa zvyšujú náklady na mzdy, nakoľko sa zvýšil počet 

zamestnancov úradu a celý rok sa bude financovať personál novej škôlky v Malom 

raji. V kapitálových výdavkoch sa uvažuje o výdavkoch na nákup defibrilátora, na 

výstavbu kolumbária na cintoríne, na projektovú dokumentáciu na dostavbu 

kanalizácie na Vajnorskej ceste, rekonštrukcia miestnych komunikácií pri dome 

kultúry, rekonštrukcia parkiet vo veľkej sále v dome kultúry. Rozpočet je zostavený 

ako vyrovnaný. 

Mgr. Pachnerová sa pýtala na informáciu, ktorá bola zverejnená na FB, že budú nové 

detské ihriská v Monari, v Malom raji aj v pôvodnej časti obce, či sú ešte z rozpočtu 

tohto roka. 

Ing. Veselovský informoval o aktuálnom stave budovania ihrísk, ide o čiastku 

schválenú na tento rok,  v Monari už je zostava osadená, pri jazere sú vykopané 

základy, počasie nám komplikuje osadzovanie jednotlivých prvkov, napriek tomu sa 

v prácach stále pokračuje, dodávatelia si myslia, že by sme to mali do konca roka 

stihnúť. 

Mgr. Lukačovský poďakoval za slovo a za zostavenie rozpočtu na rok 2024. 

Medzinárodné a štátne záležitosti, rovnako ako ani vyhlasovanie eurofondových 

výziev a prílev zdrojov z fondov EÚ nedokážeme v Slovenskom Grobe ovplyvniť. 

Uviedol, že vyhlasovanie výziev síce nejde ovplyvniť, no požaduje spravodlivé 

rozmiestnenie investícií do všetkých častí obce.  Uviedol aj prepočet, koľko investícií 

smeruje do ktorej konkrétnej časti. Rozumie aj inému rozdeleniu, že v niektorých 

rokoch sa môže pomer investícií meniť v jednotlivých častiach, no navrhol, aby sa pri 

zostavovaní ďalších rozpočtov (podobne ako teraz pri rozhodovaní o rovnomernom 

rozmiestnení 4 workoutových zostáv) zohľadňovalo územie z daňových príjmov častí 

a z poplatku za rozvoj.  

Ing. Veselovský vyjadril poľutovanie nad jeho názorom na prerozdelenie financií, 

a vysvetlil, že napr. v minulom období dvoch rokov išla do lokality Malý raj a Zátišie 

väčšia časť výdavkov, keď zoberieme do úvahy len investíciu do výstavby materskej 

a základnej školy, každá vo výške 3,5 milióna EUR. Aj prostriedky z poplatku za 

rozvoj vo výške 950 tisíc eur išli na investície do lokality Malý raj. Nemyslí si, že ide 

o nerovnomerné rozloženie prostriedkov na území obce, tri roky sme čakali na 

prostriedky na túto investíciu a práve naopak, investície smerujú na konkrétne lokality 

z dôvodu ich územnej celistvosti a potreby, nakoľko sme jedna obec 

Mgr. Žilková uviedla, že máme jeden obecný úrad, jeden cintorín, jeden dom kultúry, 

ktoré slúžia pre všetkých občanov obce. 

Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič si myslí, že prostriedky vždy smerujeme tam, 

kde sú najviac potrebné a myslí si, že komentár pána Lukačovského o rozdelení 

financi  nie je férový vzhľadom na to, koľko sa zrovna v nových lokalitách 

neporovnateľne preinvestovalo z obecných prostriedkov. 
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Mgr. Lukačovský odpovedal, že on hovoril o využívaní zdrojov z vlastného rozpočtu, 

nie o fondoch. Napríklad do Monari nevidel žiadnu investíciu.  

Starosta obce p. Gašparovič objasnil, že pri každej investícii z fondov je aj povinná 

spoluúčasť.  

Mgr. Pachnerová vyzýva, aby sa v budúcnosti nezabúdalo aj na financovanie rozvoja 

časti Monari. 

PhDr. Matulová uviedla, že každý rok postupujeme podľa finančných možností, ktoré 

nám ponúkajú aj fondy, nevieme hasiť všetky problémy naraz. 

Starosta obce zdôraznil, že sme jedna obec, investície využívajú obyvatelia celej obce. 

Ing. Veselovský uviedol, že výstavby nových lokalít boli schválené  v roku 2003, teraz 

riešime problémy, ktoré v histórii vznikli. V Monari má obec málo vlastných 

pozemkov.  

Poslanec Ing. Čech uviedol, že si myslí, že obec sa nespráva diskriminačne k nikomu.  

Pán poslanec Franta povedal, že si myslí, že poslanci takouto požiadavkou zbytočne 

selektujú časti obce. 

 

    Schválené uznesením č. 3 

Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

  

14. Audítorská správa z overenia účtovnej závierky a výročnej správy 

 

Starosta obce JUDr. Štefan Gašparovič prečítal závery správy licencovanej audítorky 

Ing. Jarmily Juricovej. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.4 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

15. Konsolidovaná výročná správa Obce Slovenský Grob za rok 2022 

 

Konsolidovanú výročnú správu obce vypracovala Ing. Jana Balážová. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.5 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 
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16. Rozpočtové opatrenie starostu Obce Slovenský Grob č. 6/2023 

 

Starosta obce prezentoval jednotlivé položky opatrenia, zapracovávajú sa do rozpočtu 

obce účelovo určené prostriedky, ktoré boli reálne prijaté na účty obce.  

 

Vzaté na vedomie uznesením č.6 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

17. Rozpočtové opatrenie Obce Slovenský Grob č. 6/2023 

 

Rozpočtové opatrenie je vypracované na základe skutkového stavu a nevyhnutných 

úprav a nových potrieb obce. Jednotlivé položky predstavil starosta obce JUDr. 

Gašparovič. 

 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.7 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

 

18. Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie I. polrok 2024 

 

Ing. Pešková predstavila okruhy činností, ktoré si vybrala na kontroly počas prvého 

polroka 2024. 

 

Schválené uznesením č.8 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

19. Správa o výsledku vykonanej kontroly prípravy a realizácie investičnej akcie 

,,Pumptracková dráha" uskutočnenej v roku 2022 

 

Ing. Pešková skontrolovala investičnú akciu, bez nálezov. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.9 
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Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

20. Správa o výsledku vykonanej kontroly poskytnutia a použitia finančných prostriedkov  

v zmysle VZN 4/2016 v znení zmien pre Súkromnú základnú umeleckú školu,   

Školská 11, Slovenský Grob za rok 2022 

 

Správu prezentovala Ing. Pešková, hlavná kontrolórka obce. Opätovná kontrola po 2 

rokoch, kontrola poskytnutia vyúčtovania z obce na SZUŠ a druhá časť kontrola 

financovania priamo v SZUŠ. Skonštatovala, že počet detí vzdelávajúcich sa 

v súkromnej základnej umeleckej škole z roka na rok rastie, je to ovplyvnené aj 

vznikom elokovaných pracovísk v susedných obciach, rozpočet je použitý v rámci 

rozpočtových a účtovných pravidiel. 

 

Vzaté na vedomie uznesením č.10 
Za: 9 

Čech, Franta, Gašparovič,  

Janošťáková, Lukačovský, 

Matulová, Pachnerová, 

Slováček, Veselovský 

Proti : 0 Zdržal sa : 0 

 

21. Rôzne 

Starosta obce JUDr. Gašparovič informoval o stave územného konania na výstavbu 

cyklolávky, čakáme ešte na dve rozhodnutia z dotknutých orgánov, po nadobudnutí 

právoplatnosti budeme môcť žiadať o stavebné povolenie. 

Mgr. Lukačovský sa chce spýtať, či stihneme ešte výzvu, ktorá beží do konca januára 

2024? 

Ing. Veselovský odpovedal, že nie, lebo k nej treba právoplatné stavebné povolenie, 

a to ešte nemáme k dispozícii vzhľadom na ročné prieťahy na SPF ktoré sme 

komunikovali na jeseň, dokončili sme dva projekty v oblasti cyklodopravy, 

vybudovali sme oddychový prístrešok v základnej škole na Tichej ulici a parkovisko 

pre bicykle na Školskej ulici, spolu sme vytvorili 100 parkovacích miest pre školákov 

v oboch školách. 

Mgr. Pachnerová sa spýtala na parkovanie pri základnej škole na Školskej ulici, ďalší 

bod je nefunkčné osvetlenie na komunikácii pri Malom raji, nesvieti tam osvetlenie pri 

zastávke, či je to naša komunikácia, starosta odpovedal, že treba to hlásiť na správu 

ciest BSK. 

Ing. Veselovský nadviazal aj na parkovanie a jeho kontrolu, hodnotili sme prehrešky 

počas mesiacov 9-11, december ešte nie je uzatvorený, máme vinníkov, ktorí 

opakovane dostali upozornenie na nesprávne parkovanie, od januára budeme mať 

zamestnanca, ktorý bude kontrolovať dodržiavanie pravidiel parkovanie s možnosťami 

sankcií a pokút.   

 

Starosta obce ukončil zasadnutie a všetkým poprial pekné sviatky. 
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Návrhová komisia Ing. V. Veselovský, Ing. J.Slováček......................................................... 

 

Zapisovateľ Bc. M. Jajcayová ............................................................................................... 

 

Overovateľ zápisnice Ing. R.Čech, Ing. Š.Gašparovič .......................................................... 

 

Prednosta OÚ Mgr. Viera Žilková ........................................................................................ 

 

Starosta obce JUDr. Š .Gašparovič ........................................................................................ 

 

 

PREHĽAD HLASOVANIA OZ 11.12.2023 

 

              

POSLANEC H1 H2 U1 H3 H4 H5 H6 H7 H8 H9 U2 U3 U4 

Čech Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Franta Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Gašparovič Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Hámor X X X X X X X X X X X X X 

Janošťáková Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Lukačovský X Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Matulová Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Noskovičová X X X X X X X X X X X X X 

Pachnerová Z Z Z Z Z Z Z Z P Z Z Z Z 

Slováček Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

Veselovský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 

 

       

POSLANEC U5 U6 U7 U8 U9 U10 

Čech Z Z Z Z Z Z 

Franta Z Z Z Z Z Z 

Gašparovič Z Z Z Z Z Z 

Hámor X X X X X X 

Janošťáková Z Z Z Z Z Z 

Lukačovský Z Z Z Z Z Z 

Matulová Z Z Z Z Z Z 

Noskovičová X X X X X X 

Pachnerová Z Z Z Z Z Z 

Slováček Z Z Z Z Z Z 

Veselovský Z Z Z Z Z Z 

 

 

Legenda: 

U – uznesenie 

H – hlasovanie 

HN – hlasovanie o nariadení  

Z – za 

P – proti 

Ø – zdržal sa 

PN – pozmeňujúci návrh 

X – neprítomnosť 


